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 תמצית הדיון

באחריות החלטה

 / הערות

 לו"ז

 נגד בעד

 :עדכונים 1
מועצה(  106ישראל מוקד יש להפנות תושבים לפתוח קריאות במוקדים )נתיבי 

נוסף על פניות הנפתחות על ידי עובדי  על מנת שהנושאים הרלוונטיים יטופלו.
 היישוב.

    

 מועדון ותיקים: 2
 קיים צורך בהרחבת מספר המשתתפות במועדון מופ'ת.  

 המקום הקיים היום קטן מלהכיל את תוספת המשתתפות. 
החלטה: הרחבת המועדון בהתאם לתוכניות. יש לוודא קבלת אישור  

 קונסטרוקטור.
לבחון אפשרות להעביר את השירותים והמטבח לפרגולה ובכך להגדיל את שטח 

 המקום. 
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  -הוצאת  כרטיס  אשראי ליישוב

 בתשלומים, בעיקר לצורך תשלומים כגון טסט, ביטוח על מנת להקל תפועלית

 המצריכים הגעה לתשלום בדואר.

 האישור בכפוף:

 אל'ש בחודש 10. תקרת תשלום עד 1

 . לשלוח כל חודש דף פירוט למורשי החתימה + אילן2

 ש'ח אישור לפני ביצוע הפעולה ממורשה חתימה נוסף.1000.מעל תשלום של 3

 מיידי טלי  6

: התקיימה פגישה עם ס.יו'ר המועצה, מהנדס המועצה, מנהלת חומיםשטחים  4
 מחלקת תכנון, הוצגו חלופות בניית מבנה רב תכליתי לרווחת התושבים. 

האפשרות הטובה נכון לרגע זה, הינה האפשרות הרביעית המשלבת את כל 
 . כולל מענה לתחום הספורט, מבנה רב תכליתי.289במגרש  האפשרויות

להתקדם לתכנון ונים מהמועצה על מנת לקבל החלטות, בלת נתממתינים לק
 וגיוס כספים. 

 
   

 -ביטחון 5
ענון לנהלי פתיחה וסגירת השער, על מנת לטפל בפניות ייבוצע ר -שער צהוב

 תושבים שפונים יש לקבל מהם פרטים על מנת לבדוק את הנושא.
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 טחון פנים קוצץ יפרויקט המצלמות מתקדם, התקציב  של המשרד לב -מצלמות
 אל'ש.  150-מליון ש'ח  ל-1מ 

את הפרויקט,  לקבלן המבצעמיקומי המצלמות של היישוב וגני מודיעין הועברו 
 למשטרה ולבט'פ. ונמצא בתכנון מתקדם.

 על מנת להתקדם נדרש אישורים אחרונים של המועצה והבט'פ.
ציב עם התק , אושר להתחילהתקנת המצלמותעל מנת לקדם את החלטה: 

התקנת  אל'ש שאושר לטובת 100תקציב של  -שאושר להשתתפות היישוב 
 המצלמות ברחוב המוריה )תועדף בסדר עדיפות עליון(.

 להתקין שילוט בשטחים הציבוריים, המתריע על כך שהמקום מצולם.יש 
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 נוער

 הקומונרית.  ע'י במקצועיות הסתיימו השיבוצים לשנה הבאה, בוצע -סניף

 השבוע מתקיימת המסעדה החלבית.

בתקופת הקיץ, אך בסיום הפעילות המועדון  ענפההפעילות במועדון נוער 

שאר כך, המועדון יבמידה והמקום י -מסודרים ונקיים נשאריםאינם  וסביבתו

 ייסגר.

 .לשנה הבאה מבוצעת חשיבה לגבי מבנה תחום נוער -מבנה הנוער

 אביטל, ספיר ותמר.תודה רבה לרייצ'ל,  -בהצלחה הקיץ הסתיימה תתוכני

 
 1.9 אהרן 

7 
 דת

יש ועדה שמטפלת בנושא, הפרידה תהיה מכובדת  -פרידה מהרב אורבך

  לבקשותיו.ומתואמת מול הרב בהתאם 

 תושבי הישוב מוזמנים.  פרסום לתושבים לגבי תוכן הערב. ייצא

 , י'ד אלול.  10.9.222בתאריך  הפרידה תתקיים בסעודה שלישית

 אחריות דוד – ועדת דתמתקציב  יבוצע -כיבוד

הוחלט להוציא את השאלון לפני שהרב יעזוב על מנת לקדם מתן מענה  -שאלון

 לתושבים.

 
 שוטף דוד 

12 
 חינוך

ילדים  לשנה'ל הבא. הרישום הופסק עקב מחסור   60רשומים כעת מעל   -מעון

 לגיוס מטפלות נוספות.יצא פרסום בכוח אדם. 

שיפוץ בה'ס יבוצע בקומה הראשונה בלבד, עקב מחסור בתקציב.  בה'ס  -בה'ס

 מגייס כספים נוספים לביצוע המשך השיפוץ גם בקומה העליונה.

 
   

 

 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


